
Z á p i s n i c a   č. 1/2024

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sokolovciach konaného

dňa 29. januára 2024



                                              Z á p i s n i c a   

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sokolovciach konaného

dňa 13. septembra 2023

Počet poslancov: 9

Počet prítomných  poslancov :  7 

Počet neprítomných poslancov: 2 (I. Homola, F. Ištok)

Počet ostatných prítomných :                        18

 PROGRAM  rokovania Obecného zastupiteľstva:

1. Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice
2. Schválenie výšky príspevku na obedy pre dôchodcov
3. Žiadosť p. Anteho Petričeviča o právo prechodu
4. Rôzne, diskusia, návrh na uznesenie a záver

1. Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov a zapisovateľky. 

Zasadnutie  Obecného zastupiteľstva  v Sokolovciach otvoril  a viedol  starosta  obce p.  Ing. 
Marián Dóczy. Do  2. bodu programu rokovania navrhol doplniť žiadosť p. Marcela Ištoka, p. 
Andreja Ištoka a p. Eduarda Homolu ml. o právo prechodu.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 7
ZA: 7 (Dovčík, Guzoň, Homola P., Hrisenko, Pikus, Vido, Pikusová)
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Program rokovania OZ bude doplnený o vyššie uvedenú žiadosť k bodu 2.

Za overovateľov zápisnice určil p. P.  Vido a a p. P. Dovčík, písaním zápisnice poveril  Mgr. 
Kristínu Klučovskú. 



2. Schválenie výšky príspevku na obedy pre dôchodcov

Ing. Marián Dóczy, starosta obce, informoval prítomných občanov o návrhu VZN č. 1/2024, 
ktorým sa poskytuje výška príspevku na stravu / obedy pre dôchodcov. Príspevok bude obec 
poskytovať poberateľom dôchodkovej  dávky (ďalej len „dôchodca“), ktorí majú trvalý pobyt na 
území obce a sú poberateľmi: starobného dôchodku, invalidného dôchodku s mierou poklesu 
schopnosti  vykonávať  zárobkovú  činnosť  na  70  %  vrátane, sociálneho  dôchodku.  Výška 
príspevku bude stanovená od výšky dôchodku, a to nasledovne:

Výška dôchodku: Výška príspevku na jeden obed:

a) do 400 eur 2,00 eur

b) do 500 eur 1,50 eur

c) do 600 eur 1,00 eur

d) nad 600 eur bez príspevku

Po krátkej diskusii bolo prijaté: 

U z n e s e n i e   č. 1/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

s c h v a ľ u j e 

návrh VZN č.  1/2024,  ktorým sa poskytuje  výška príspevku na obedy pre 
dôchodcov podľa výšky dôchodku.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 7

ZA: 6 (Dovčík, Guzoň, Homola P., Hrisenko, Pikus, Pikusová)

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 1 (Vido)

UZNESENIE č. 1/2024 OZ bolo prijaté.  



3. Žiadosť p. Anteho Petričeviča o právo prechodu

P. starosta v bode 1 navrhol doplniť druhý bod programu aj o žiadosti p. Andreja Ištoka, 
p. M. Ištoka a p. E. Homolu ml. o právo prechodu k ich nehnuteľnostiam. P. starosta 
prečítal žiadosť p. Petričeviča a bližšie oboznámili prítomných, že ide o právo prechodu 
pešo a vozidlom po prístupovej ceste pri H2O Polo Pub. Po krátkej diskusii bolo prijaté:

U z n e s e n i e   č. 2/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

s c h v a ľ u j e 

žiadosť  p.  Anteho  Petričeviča,   p.  Andreja   Ištoka,   p.  Marcela   Ištoka   a   p. 
Eduarda Homolu ml. (trvale bytom Hlohovecká 398/54, Sokolovce) o právo 
prechodu k ich nehnuteľnostiam.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 7

ZA: 7 (Dovčík, Guzoň, Hrisenko, Pikus, Pikusová, Vido, Homola P.)

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0

UZNESENIE č. 2/2024 OZ bolo prijaté.  

4. Rôzne, diskusia, návrh na uznesenie a záver

P. starosta informoval prítomných s prácami v parku, uviedol, že je dokončená 1 etapa prác. 
Do polovice februára je platné povolenie na výrub drevín. 

Obyvatelia  ulíc  Južná,  Pri  Stodolách  sa  spýtali  poslancov  a  starostu,  v  akej  fáze  sa 
vykonávajú práce na osvetlení. Uviedli, že cesty sú v nevyhovujúcej kvalite  a aké sú možnosti 
riešenia zlepšenia ich úrovne. P. starosta poznamenal, že obec môže financovať majetok obce,  



tzn. môže financovať zlepšenie úrovne Družstevnej ulice (oprava výtlkov), ale ulice Južná a Pri 
Stodolách nie sú majetkom obce. Rovnako vymenoval aj podmienky, za ktorých môže byť cesta 
prijatá cesta do vlastníctva obce.

p.  Vranko  poukazoval  za  neporiadok  pri  prácach  na  spomínaných  uliciach,  ktorý  je 
nebezpečenstvom pre deti. Rovnako sa pýtal, akým spôsobom obec komunikovala s majiteľmi 
cesty a či hľadala spôsoby riešenia tohto problému. Od roku 2018 obyvatelia žiadali obec o 
preloženie dopravných značiek. P. starosta uviedol, že je to vo fáze riešenie s PZ v TT. Zároveň  
obyvatelia ulíc Južná a Pri stodolách sa pána starostu pýtali, na základe čoho mohla prebehnúť 
kolaudácia rodinných domov bez cesty. P. starosta ich oboznámil, že predtým bola situácia iná,  
platili iné podmienky pri kolaudácii.

P. Podhradská uviedla, že obec nemôže investovať financie do cudzieho majetku. Rovnako 
uviedla, že v minulosti stačilo ku kolaudácii, aby bola cesta spevnená a boli na nej inžinierske 
siete.  Osvetlenie  podmienkou  rovnako  nebolo.  P.  starosta  sa  vyjadril,  že  s  majiteľmi 
problémových ulíc komunikuje, ale nemôže ich donútiť, aby cestu vybudovali. 

p. Hrisenko ako príklad spomenul aj ulicu v meste Piešťany, kde mali obyvatelia rovnaký 
problém a vyriešili ho tým, že vybudovanie cesty financovali sami.

P. Podhradská navrhla, aby p. starosta a poslanci OZ písomne vyzvali majiteľov cesty a ich 
obyvateľov na spoločné stretnutie, na ktorom by sa prebrali možnosti riešenia.

p. Bělúnek informoval obecné zastupiteľstvo o problémoch na Hlohoveckej ulici, na ktorej v 
dôsledku dopravnej premávky praskajú rodinné domy. P.  starosta uviedol,  že ide o cestu II. 
triedu a obráti sa na TTSK. 

Starosta obce ďakuje poslancom za účasť.

Nakoľko boli vyčerpané všetky body zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sokolovciach, 
starosta obce Ing. Marián Dóczy zasadnutie ukončil poďakovaním všetkým za účasť. 

Overovatelia:  Peter Dovčík

Pavol Vido

            

                                               Ing. Marián Dóczy
                           starosta obce  

Zapísala: Mgr. Kristína Klučovská

V Sokolovciach, dňa 30. 01. 2024


